
Protokół Nr 25/2012 
 

z posiedzenia  Komisji  Samorządowej 
Rady Miasta Ostrowca Św.  

w dniu 18 lipca 2012 r. godz. 14.00 – 14.25 
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Zbigniew Moskalewicz 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp . Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 
 Porządek posiedzenia: 

 
 

I.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Opiniowanie projektów uchwał  
na sesję RM w dniu 23 lipca 2012  r.  
w sprawie:  
 
- nadania nazwy drodze wewnętrznej. 
 
 
 
 
 
 
- zm. uchwałę w sprawie określenia 
warunków i trybu wspierania 
finansowego rozwoju sportu  
przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
 
 
 
 
- udzielenia dotacji z budŜetu  
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  
z przeznaczeniem na realizowane  
w roku 2012 prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane  
przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, połoŜonym na obszarze  
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski,  
nie stanowiącym jej własności. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Członkowie komisji pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały 
w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej (projekt uchwały w załączeniu 
do protokołu). 
 
 
Członkowie komisji pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały 
zm. uchwałę w sprawie określenia 
warunków i trybu wspierania finansowego 
rozwoju sportu przez Gminę Ostrowiec 
Świętokrzyski (projekt uchwały w załączeniu 
do protokołu). 
 
 
Zastępca Naczelnika Wydziału Planowania  
i Rozwoju – H. Pająk poinformowała,  
Ŝe na sesji Rady Miasta zostanie zgłoszona 
autopoprawka do przedmiotowej uchwały. 
Polega ona na wykreśleniu pkt 1-6 w  § 1 
ust. 2, zawierających szczegółowy zakres 
prac i wpisanie w tym miejscu pkt 1-2,  
w których zostanie określony ogólny zakres 
prac uzgodniony z  Wojewódzkim 
Konserwatorem Zabytków.  
 
Członkowie komisji pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały 
w sprawie udzielenia dotacji z budŜetu 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  



 
 
 
 
 
 
 
 
II. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sprawy róŜne 
 
- korespondencja odnośnie współpracy 
Rad Osiedlowych i Miejskiego Centrum 
Kultury przy organizacji festynu 
osiedlowego (korespondencja stanowi 
załącznik do protokołu). 

z przeznaczeniem na realizowane  
w roku 2012 prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane  
przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, połoŜonym na obszarze Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski, nie stanowiącym 
jej własności. (projekt uchwały w załączeniu 
do protokołu). 
 
 
 
 
Przewodniczący Komisji – Z. Moskalewicz 
stwierdził, Ŝe z powyŜszych pism wynika,  
Ŝe Pani Dyrektor Miejskiego Centrum 
Kultury przyznało się do błędu i Pani 
Przewodnicząca U. Uba została 
przeproszona za zaistniałą sytuację. 
Przewodniczący Komisji stwierdził równieŜ, 
Ŝe powinny być zachowane w takich 
sytuacjach podstawowe zasady komunikacji 
i Przewodniczący Rad Osiedli powinni 
pamiętać, Ŝe scena jest własnością miasta  
i za nią odpowiada Miejskie Centrum 
Kultury. Biorąc pod uwagę zaistniałą 
sytuację, kaŜda rada powinna zgłaszać 
harmonogram imprez, który przekazywany 
by był do Miejskiego Centrum Kultury,  
by ułatwić mu ich współorganizację. 
Miejskie Centrum Kultury powinno 
posiadać zarezerwowane środki  
na współpracę z radami osiedlowymi  
i z tych środków zabezpieczać obsługę 
imprez. Konieczne będzie równieŜ 
zorganizowanie spotkania z radami osiedli 
w przedmiotowej sprawie. 
Radny W. Kacuga stwierdził, Ŝe impreza 
była organizowana dla mieszkańców miasta 
i Miejskie Centrum Kultury jako jednostka 
gminna powinno pomagać a nie utrudniać 
jej organizacji. 
Radna B. Cudzik stwierdziła, Ŝe impreza 
organizowana była juŜ po raz piąty, jednak 
co roku jest problem ze sceną, dlatego  
teŜ w celu uniknięcia nieporozumień przy 
organizacji następnych  imprez 
osiedlowych, ich harmonogram powinien 
być wpisany w harmonogram Miejskiego 
Centrum Kultury. 
Radny W. Lesiak poinformował,  



Ŝe w poprzedniej kadencji był członkiem 
Rady Osiedla „Rosochy” i potwierdził,  
Ŝe juŜ wtedy były problemy  
z udostępnieniem sceny przez Miejskie 
Centrum Kultury na potrzeby rad 
osiedlowych. W przedmiotowej sprawie 
zwracano się nawet do Prezydenta Miasta  
o interwencję. 
Radny W. Kacuga stwierdził, Ŝe naleŜałoby 
się zastanowić, ile kosztuje organizacja 
imprezy przez Miejskie Centrum Kultury,  
w porównaniu z imprezą organizowaną 
przez rady osiedli.  
Przewodniczący Komisji – Z. Moskalewicz 
stwierdził, Ŝe na imprezach rad osiedli 
organizowanych przy niskim budŜecie przez 
rady osieli przychodzi więcej osób  
niŜ na wysokobudŜetowe imprezy 
Miejskiego Centrum Kultury. Dlatego teŜ 
naleŜy popierać organizacje tego typu 
imprez, które powinny być równieŜ 
rozpropagowane przez MCK. Radny  
Z. Moskalewicz zwrócił równieŜ uwagę,  
Ŝe pomimo niskiego budŜetu, MCK 
organizuje coraz więcej drogich imprez. 
Radny W. Sajda stwierdził, Ŝe zachowanie 
P. Dyrektor E. Baran w przedmiotowej 
sprawie jest karygodne, a przedstawione 
przeprosiny są jego zdaniem 
niewystarczające. Radny W. Sajda 
przypomniał, Ŝe w ubiegłej kadencji były 
juŜ skargi na P. Dyrektor Baran np.  
w związku z tym, Ŝe podczas organizowania 
imprez przez MCK, stoiska były wystawiane 
cały czas przez te same osoby, często spoza 
miasta, podczas gdy powinno się to 
odbywać w drodze przetargu. 
Radny H. RoŜnowski poinformował,  
Ŝe po zwróceniu się o udostępnienie sceny 
na festyn rad osiedlowych „Ogrody”, 
„Rosochy”, „Złotej Jesieni”, Pani Dyrektor 
zaproponowała zorganizowanie imprezy w 
Parku Miejskim, znacznie oddalonym  
od tych osiedli. Radny H. RoŜnowski 
zauwaŜył, Ŝe Miejskie Centrum Kultury jako 
instytucja gminna powinna pracować  
dla mieszkańców. 
Radny W. Kacuga skierował wyrazy 
szacunku dla osób, które pomimo 
przedstawionych utrudnień, wciąŜ chcą 



organizować imprezy dla mieszkańców. 
 
Komisja Samorządowa przyjęła następujące 
wnioski w sprawie 
 
− zorganizowania na początku września 

2012 r. spotkania z Przewodniczącymi 
Rad Osiedli, dotyczącego m.in. 
organizowania imprez osiedlowych; 

− wpisania przez do preliminarza 
wydatków Miejskiego Centrum Kultury 
na 2013 rok pozycji: „Współpraca  
z radami osiedli przy organizacji imprez 
osiedli”. (wnioski stanowią załącznik 
 do protokołu) 

 
Na tym posiedzenie zakończono.   

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Protokołowała:                                    Przewodniczył: 
mgr Anna Krakowiak     Przewodniczący Komisji Samorządowej RM  
        Zbigniew Moskalewicz  


